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   »مسعود سلطانی فر« -وزیر ورزش- صراحتا بیان کرده است:»مردم مطمئن باشند که در راستای مقابله 
با فساد در ورزش با متخلفان یا متخطیان این ماجرا ]رسوایی ویلموتس گیت[ برخورد لازم انجام می شود«! 
با توجه به سوابق ایشان، یقین داریم که قدم بعدی اش به جهت رَد گُم کنی، سخن از »خصوصی سازی 
سرخابی ها در نشریات« و یا مسئله »فشار فیفا ناشی از ممنوعیت ورود زنان به ورزشگاه« باشد! حقا که جا 

... ادامه در صفحه 8دارد بگوییم:»آآآآآ... مشتی ماشاالله«!

دنیای  هوادار بررسی می کند؛  

ضرورت تغییر مدیریت ورزش کشور
صفحه 7

زمینی بایر؛ تنها پناهگاه
 یک خانواده در اخترآباد

صفحه 4

دنیای  هوادار گزارش می دهد؛ 

اسکندری مثل کفاشیان!
صفحه 6
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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید جعفر جنگرودی  را گرامی می دارد

طرح حفاظت از دلفین گوژپشت 
خلیج فارس تدوین شد

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان بوشهر گفت: طرح اقدام 
و عمل حفاظت از دلفین گوژپشت خلیج فارس تدوین شده 
و قرار است با مشارکت سه استان ساحلی خلیج فارس اجرا 

شود.
فرهاد قلی نژاد روز گذشته در جمع خبرنگاران افزود: فعالیت 
موثری در این زمینه با مشارکت انجمن طرح سرزمین و 
شرکت پتروشیمی نوری انجام گرفت و طرح اقدام و عمل 
حفاظت از دلفین گوژپشت خلیج فارس با همکاری سازنده 

آن ها تدوین شده است.
وی بیان کرد: این طرح حاصل سال ها تلاش و پایش دلفین 
توسط این انجمن در اکوسیستم خلیج فارس است و این 
برنامه حفاظتی توسط سه استان ساحلی خلیج فارس  شامل 

بوشهر، خوزستان و هرمزگان اجرایی می شود.
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان بوشهر ادامه داد: در این 
برنامه تلاش می شود علاوه بر ادامه پایش نسبت به حفظ این 

گونه و زیستگاه آن نیز اقدام شود.
قلی نژاد گفت: مساله اولویت دار در سازمان حفاظت محیط 
که  است  گونه هایی  زیستگاه  حفاظت  و  پایش  زیست، 

زیستگاه های آن ها تخریب شدید و گسترده داشته است.
وی افزود: تخریب زیستگاه های طبیعی به طور غیرمستقیم 
مانند  گسترده تر  محیطی  زیست  آلودگی های  با  مرتبط 
پسماندها و پساب های صنعتی و شهری می شود و از همین 
رو تدوین یک برنامه اقدام و عمل گسترده در این زمینه به 

امری بسیار مهم و حیاتی مبدل شده است.
قلی نژاد در باره تخریب زیستگاه های دلفین در خلیج فارس 
عنوان کرد: نشت نفت از خطوط فرسوده انتقال در خلیج فارس 
و سایر آلاینده هایی که به خلیج فارس ریخته می شود مانند 
فاضلاب شهری و صنعتی و تردد گردشگران از عوامل اصلی 

تخریب زیستگاه این گونه ارزشمند محسوب می شود.
وی افزود: با توجه به تمام این شرایط تهدیدکننده زیستگاهی 
به نظر می رسد که باید در طرح اقدام و عمل بی شک به مساله 

پایش زیستگاه های گونه ای نیز توجه ویژه شود.
قلی نژاد همچنین از نقش بسیار مهم و حیاتی جوامع محلی 
و سازمان های مردم نهاد و رسانه ها در حفاظت از گونه دلفین 
گوژپشت خلیج فارس یاد کرد و از همه دغدغه مندان در این 
زمینه خواست که در طرح اقدام و عمل مشارکت فعال داشته 

باشند.

معاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی گفت: تسهیلات 
جدیدی از طرف این سازمان در زمینه پرداخت غرامت 
دستمزد به مبتلایان کرونا و حذف فرایند معرفی به کار 

اجرا شد.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از اداره کل روابط عمومی 
سازمان تامین اجتماعی، مهرداد قریب افزود: به منظور 
جلوگیری از شیوع ویروس کرونا و ضرورت رعایت فاصله 
اجتماعی، جلوگیری از ترددهای غیرضرور، حفظ و صیانت 
از سلامتی بیمه شدگان و همکاران و تسریع و تسهیل 
در پرداخت غرامت دستمزد ایام بیماری به بیمه شدگان 
مبتلا به ویروس کرونا و همچنین در جهت بهبود و به روز 
رسانی فرآیندها در جهت تسهیل در ارائه خدمات و افزایش 
رضایتمندی مخاطبین، مجوز عدم نیاز به صدور معرفی به 
کار و استعلام وضعیت در پرداخت غرامت دستمزد ایام 
بیماری و بارداری )در موارد انطباق مدت استراحت با مفاد 
لیست پرداخت حق بیمه( طی دستورهای اداری در مرداد 
ماه سال جاری به واحد های اجرایی این سازمان ابلاغ 

شده است.
وی در مورد ارائه تسهیلات سازمان تامین اجتماعی در 
زمینه غرامت دستمزد ایام بیماری بیمه شدگان مبتلا به 
ویروس کرونا نیز تصریح کرد: پرداخت غرامت دستمزد 
ایام بیماری به برخی از بیمه شدگان که به استناد گواهی 
پزشک معالج و مستندات مراکز آزمایشگاهی مورد تایید 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تست  PCRآنان 
مثبت اعلام شده است، تا عادی شدن شرایط با رعایت 

موارد معین انجام می شود.
قریب افزود: با توجه به تمهیدات پیش بینی شده، بیمه 
شدگان مبتلا به بیماری کرونا حتی الامکان با مراجعه به 
 eservices.tamin.ir سامانه خدمات غیرحضوری به نشانی
نسبت به ثبت درخواست دریافت غرامت دستمزد و بارگذاری 

مدارک و مستندات پزشکی مربوطه اقدام کنند.
اظهار داشت:  اجتماعی  تامین  بیمه ای سازمان  معاون 
واحدهای اجرایی این سازمان موظفند به صورت روزانه 
کنند،  رسیدگی  مذکور  غیرحضوری  های  درخواست  به 
همچنین در جهت پاسخ به مراجعات حضوری و در موارد 

خاص لازم است پروتکل های بهداشتی نیز رعایت شود.
وی ادامه داد: چنانچه دوره گواهی استراحت پزشکی ارائه 
شده ۱۵ روز و کمتر باشد، استراحت پزشکی مذکور باید 
بدون انجام تشریفات اداری )مربوط به معرفی به مراجع 
پزشکی و تکمیل فرم معرفی بکار توسط کارفرما( پرداخت 

شود.
 قریب همچنین گفت: اگر بیمه شده مبتلا به کووید ۱۹ 
در بیمارستان بستری شده باشد، پرداخت غرامت دستمزد 
مربوط به استراحت پزشکی متصل به ایام بستری تا سقف 
یک ماه بدون نیاز به تایید مراجع معتمد پزشکی سازمان 

تامین اجتماعی بلامانع خواهد بود. 
وی در مورد حذف فرآیند صدور معرفی به کار واستعلام 
وضعیت نیز گفت: در مواردی که بیمه شده اقدام به ارائه 
استراحت پزشکی و یا مرخصی زایمان می کند و حائز یکی 
از این شرایط باشد، نیازی به صدور فرم معرفی به کار یا 

استعلام وضعیت و تکمیل آن ها توسط کارفرما نبوده و 
شعب تامین اجتماعی باید پس از کنترل عدم ترک کار 
بیمه شده در لیست پرداخت حق بیمه، نسبت به صدور 

سند غرامت دستمزد ایام بیماری و بارداری اقدام کنند.
معاون بیمه ای سازمان تامین اجتماعی افزود: در برخی 
از موارد که استراحت بیمه شده به تایید مراجع پزشکی 
این سازمان رسیده به واسطه »حادثه ناشی از کار« باشد 
یا در خصوص استراحت های »عادی«، »حادثه غیرناشی 
از کار« و »کمک بارداری« که روزهای کسرکار )کارکرد( در 
لیست حق بیمه با دوره استراحت تایید شده مطابقت 
داشته یا روزهای کسر کار در لیست حق بیمه کمتر از 
روزهای استراحت باشد، نیازی به صدور فرم معرفی به کار 
یا استعلام وضعیت و تکمیل آن ها توسط کارفرما نیست.

گزارش اول

اجرای تسهیلات تامین اجتماعی برای پرداخت 
غرامت دستمزد به مبتلایان کرونا

محیط زیست

۳۰۲ هزار و ۵۲۸ نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند

پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: تاکنون۳۵۰ هزار و ۲۷۹ نفر در کشور به طور قطعی 
به ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۵۳ نفر در ۲۴ 
ساعت گذشته، شمار جانباختگان این بیماری به ۲۰ هزار 

و ۱۲۵ نفر رسید.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی از 

این ویروس افزود: تا ظهر دیروز و بر اساس معیارهای 
قطعی تشخیصی، دو هزار و ۴۴۴ بیمار جدید مبتلا به 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که هزار و ۱۳۲ مورد 
بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ 

در کشور به ۳۵۰ هزار و ۲۷۹ رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۵۳ 
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جانباختگان این بیماری تاکنون به ۲۰ هزار و ۱۲۵ نفر 

رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۰۲ 
هزار و ۵۲۸ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۸۶۸ نفر از بیماران مبتلا 
به کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 
و ۸۴۰  هزار  و ۹۳۹  میلیون  دو  تاکنون  و  دارند  قرار 

آزمایش تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
سخنگوی وزارت بهداشت با اعلام اینکه همچنان ۲۶ 
استان کشور در وضعیت قرمز یا هشدار کرونا هستند، 
افزود: استان های مازندران، تهران، قم، گلستان، خراسان 
شمالی، اردبیل، اصفهان، البرز، خراسان رضوی، کرمان، 
در  گیلان  و  یزد  مرکزی،  شرقی،  آذربایجان  سمنان، 
وضعیت قرمز قرار دارند. همچنین استان های فارس، 
ایلام، لرستان، هرمزگان، زنجان، قزوین، آذربایجان غربی، 
بوشهر، همدان، چهارمحال و بختیاری و کهگیلویه و بویر 

احمد هم در وضعیت هشدار قرار دارند.
سخنگوی وزارت بهداشت با تشریح وضعیت اپیدمی 
کرونا در مازندران گفت: استان مازندران در اسفند پارسال 
شاهد خیز شدید و قابل توجه اپیدمی کرونا بود و اغلب 

شهرهای این استان با این خیز شدید مواجه شدند، از 
اوایل فروردین با تلاش و همکاری کادر بهداشتی و 
درمانی و ستاد استانی کرونا شیب موارد ابتلا در این 
استان نزولی شد و خرداد ماه به وضعیت پایداری نسبی 

رسید.
وی افزود: با این وجود متاسفانه با وجود توصیه های 
وزارت بهداشت از تیرماه شاهد خیز مجدد این بیماری 
در استان مازندران هستیم و اکنون به جز یک شهر 
همه شهرهای استان مازندران در وضعیت قرمز است 
و به خصوص شهرهای رامسر، آمل، ساری و قائم شهر 

وضعیت نگران کننده تری دارند.
لاری گفت: گر چه در دو هفته اخیر شاهد کاهش نسبی 
موارد ابتلا و بستری کرونا در استان مازندران هستیم 
اما وضعیت این استان همچنان حساس و شکننده 
است بنابراین از همه مردم می خواهیم از سفر به استان 

مازندران پرهیز کنند.
وی ادامه داد: میزان استفاده از ماسک در ادارات و بانک 
های استان مازندران ۸۲ درصد، در وسایل نقلیه عمومی 
۷۰ درصد و در اماکن عمومی حدود ۸۴ درصد است. 
بازدید  تاکنون ۱۱۵ هزار  اپیدمی کرونا  زمان شروع  از 
بهداشتی از اماکن عمومی استان مازندران انجام شده 
و هزار و ۶۷ وا حد متخلف به مراجع قضایی معرفی و 

۹۸۸ واحد پلمپ شده اند.
وی افزود: از همه مردم می خواهیم برای غلبه بر زنجیره 
انتقال ویروس کرونا اصول سه گانه بهداشتی شامل 
استفاده از ماسک، شستن مداوم دست ها و رعایت 

فاصله گذاری ۱.۵ تا دومتری را رعایت کنند.

کرونا درایران
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جمع آوری معتادان متجاهر در بهارستاناجتماعی
سیدمحمد مختاری طسرپرست فرمانداری شهرستان بهارستان- با بیان اینکه حضور معتادان متجاهر باعث 
نارضایتی شهروندان شده است، گفت: طرح جمع آوری معتادان متجاهر در این شهرستان در چند مرحله اجرا می 

شود. وی ادامه داد: نیروی انتظامی باید در راستای جمع آوری معتادان متجاهر سریع تر اقدام کند.

استاندار البرز از آزادگان شاغل در 
دستگاه های اجرایی تجلیل کرد

استاندار البرز به مناسبت سالروز ورود آزادگان سرافراز به 
میهن اسلامی، با جمعی از آزادگان شاغل در دستگاه های 

اجرایی استان دیدار و از آنان تجلیل کرد.
در مراسمی به مناسبت ۲۶ مرداد ماه سالروز ورود آزادگان 
به میهن اسلامی عزیزاله شهبازی استاندار البرز با سلیمان 
رستمیان مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان البرز 
و جمعی از آزادگان شاغل در دستگاه های اجرایی استان 

دیدار و از آزادگان تجلیل کرد.
به  ایام  این  تبریک  ضمن  دیدار  این  در  البرز  استاندار 
خاطرات و دغدغه های آنها گوش سپرد و افزود: زمانی 
که ارتش ایران بیمار بود و چند دسته گی در آن بچشم 
می خورد، رژیم بعث که تا بن دندان مسلح بود، حمله ای 

ناجوانمردانه را ترتیب داد.
تلاش  اسلام  رزمندگان  داشت:  اظهار  شهبازی  اله  عزیز 
کردند که حتی یک وجب از خاک میهن اسلامی به دست 
متجاوزان نماند و در این راه عده ای شهد شیرین شهادت را 
نوشیدند و برخی به مقام والای جانبازی رسیدند و تعدادی 

نیز در دست مستکبران اسیر شدند.
شهبازی گفت: جوانان متدین، انقلابی و ولایتمدار پای 
نظام ایستادند و اکنون نیز در دهه پنجم انقلاب برخلاف 
کشورهای منطقه که دچار تنش و ناآرامی شدند، جمهوری 

اسلامی ایران همچنان جزیره ثبات و آرامش است.
وی افزود: در جنوب کشور زندگی می کردیم و از نزدیک 
شاهد جانفشانی های ایثارگران برای دفاع از کیان کشور 

بودیم.
استاندار البرز اضافه کرد: آزادگان سرفراز، رنج های بسیاری 
را متحمل شدند ولی زیر بار حرف زور و ظلم نرفتند و بسیار 
سربلند و پیروز به میهن بازگشتند و البته بسیاری از آنها به 

دلیل مشقت های فراوان به شهادت رسیدند.

خدا نکند در رسانه های خودفروش، یک نفر را بخواهند 
بزرگ کنند، یا اوضاع جایی بدتر می شود که قصد کنند 
کسی را به قولی زمین بزنند، آن زمان است که قلم ها ک 
تریبون ها با پول جهت می گیرند و هیچکس هم نمی تواند 

جلودار آن ها باشد.
کارلوس  خاصی،  بزرگنمایی  و  تملق  هیچگونه  بدون 
کی روش یکی از مردان بزرگ و موثر تاریخ فوتبال ایران بود، 
کسی که اعتبار و شخصیت را به تیم ملی ما بازگردانند، 
فوتبال ما با »سی کیو« بادانش پرتغالی اش، چندین سال 
برای  آزگار،  برای سالیان  که  افتخاری  بود،  آسیا  فراز  بر 
فوتبال دوستان ایرانی تبدیل به رویا شده بود. کارلوس 
کی روش، حرفه ای بود، خوب نتیجه گرفت و انتظار بدقولی 
و ناکارآمدی مدیریتی نداشت، اما با همت وزارت ورزش و 

فدراسیون فوتبال او را عاصی کردند و رسانه ها هم پشت 
تیم ملی و سرمربی توانمندش نایستادند تا فاجعه ای به 

نام ویلموتس رخ بدهد.
مزدوران رسانه ای، برای فراری دادن کی روش دست از هیچ 
کاری نکشیدند، جواد خان خیابانی با بغض همیشگی اش 
امثال  درد معیشت مردم می گفت،  از  گریان  با حالتی 
میثاقی، خسرو والی زاده و پژمان راهبر هم فریاد وامصیبتا 
پادشاهی  ایران  فوتبال  در  بودند که کی روش،  داده  سر 
که  کسانی  است،  رسیده  فرا  رقتنش  وقت  و  می کند 
خودشان قلم فروخته بودند و به مقام جیره خوری امثال 
سلطانی فر، تاج و کفاشیان و مازیار ناظمی نائل شده بودند 
به کارلوس کی روشی که هیچ باجی به به کسی نمی داد، 
لقب دلال موزابیکی دادند، مواجب بگیر های خائن رسانه، 
هدف  به  فوتبال،  فدراسیون  و  ورزش  وزارت  کمک  با 

شومشان رسیدند و کی روش را فراری دادند.
آمدن مربی درجه چندم اروپایی و بی کارنامه را اتفاق بزرگ 
خواندند، رزومه خالی اش را در بوق و کرنا کردند، به بازی 
هجومی اش در مقابل کامبوجی که تیم های لیگ دویی 
ایران هم به راحتی از پسش برمی آید افتخار می کردند 
و قرارداد ننگینش را با هشتگ خاطرات خدمات توئیت 

می کردند.

اما حالا وقت پاسخگویی به این خیانت است، در کنار 
فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش امثال جواد خیابانی، 
محمدحسین میثاقی، خسرو والی زاده، علی عالی و پژمان 

راهبر هم باید بیایند پاسخ اعمالشان را بدهند.
کی روش جان کجایی که یادت بخیر، تیمی که ساخته 
بودی و در برابر آرژانتین، اسپانیا و پرتغال سربلند از زمین 
بیرون می آمد حالا توان برد عراق و بحرین را ندارد و کار 
صعودش به جام جهانی، به اما و اگر کشیده شده است...

مکث

طعمِ بد خیانت؛

کی روش جان، کجایی که یادت بخیر...

البرز چه خبر؟

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری البرز بیان کرد: 

لزوم هماهنگی متولیان طرح صیانت از منابع آب در استان 

نگارخانه تخصصی هنرهای تجسمی در کرج افتتاح شد

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
کل استان البرز با اشاره به اهمیت صیانت از آب، بر لزوم 

هماهنگی و همدلی متولیان این حوزه تأکید کرد. 
 جعفر داراب خانی در دیدار با مدیرعامل سازمان آب 
و فاضلاب استان البرز اظهار کرد: در راستای تأکیدات 
ریاست قوه قضائیه مبنی بر حفاظت از منابع آب و با 
هدف اجرای طرح ملی مبارزه با کم آبی در استان البرز، 
در سال 98 بیش از 60 نشست تخصصی با حضور مدیران 
دستگاه های ذیربط برگزار شد که منتج به موفقیت هایی 

در این حوزه گردید. 
این مقام قضایی درخصوص راهکارهای برون رفت از 
بحران آب در استان، حفظ و صیانت از آبخوان ها و منابع 
آب زیرزمینی، اهمیت وجود دو سدّ بزرگ مخزنی در 
البرز، بازچرخانی منابع آب و پر کردن چاه های غیرمجاز 

مطالبی را بیان کرد.  
در این دیدار، مقدمات انعقاد تفاهم نامه همکاری های 
مشترک به منظور شناسایی مشکلات و معضلات منابع 
آب در استان و خدمات رسانی بهتر به مردم، فراهم شد. 
با  این جلسه و در گفت و گو  داراب خانی در حاشیه 
خبرنگار معاونت اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری البرز اظهار کرد: در سال 98،  اصلاح الگوی 
بر روی چاه های  کشت و نصب کنتورهای حجمی 
آب، منجر به حفاظت از 7500000 متر مکعب از ذخائر 
آب های زیر زمینی در استان البرز شد و از حدود 9000 
حلقه چاه غیرمجاز در سطح استان البرز ، 3000 حلقه در 
سازمان آب منطقه ای دارای پرونده و فرم های شناسایی 
شدند و 904 حلقه از چاه های غیرمجاز که متعلق به سال 

های قبل از 85 بود، تحت نظارت مستمر قرار گرفت.

نگارخانه تخصصی هنرهای تجسمی هیو روز گذشته در 
آیینی با حضور مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز 

در هنرستان هنرهای زیبا پسران کرج افتتاح شد.
این نگارخانه با مساحت ۲۰۰ متر مربع در ضلع شمال شرقی 
هنرستان هنرهای زیبای پسران کرج در منطقه عظیمیه 
آماده ارائه خدمات به هنرمندان شهرستان کرج و استان 

البرز است.
مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز در آیین افتتاح 
نگارخانه گفت: نگارخانه هیو در راستای افزایش و تقویت 
زیرساختهای هنری استان البرز و کلانشهر کرج افتتاح شد.

افزود:  آن  ترویج  و  هنر  اهمیت  تبیین  با  مقدم  ناصر 
هنرمندان از گروه های اصلی و مرجع جامعه هستند که با 
حمایت و تبلیغ فعالیت های ارزشمند آنان، بستر تعالی و 

سلامت جامعه فراهم می آید.
وی تصریح کرد: جامعه ای که در آن هنرمندان و هنردوستان 
فعالیت و میدان داری کنند، عاری از ناهنجاری و سرشار از 
طراوت، پویائی و تعالی خواهد بود و بالتبع به هر میزان 
جامعه از هنر و مراکز فرهنگی و هنری محروم باشد، شاهد 

افزایش ناهنجاری و کاستی های فراوان می شویم.
این مسئول با تاکید بر لزوم تقویت زیرساخت های فرهنگی 
فعالیت  و  حضور  میزبان  البرز  استان  گفت:  هنری  و 
هنرمندان بزرگ و چیره دستی است که لزوم تامین مکان 
عرضه و نمایش تولیدات و آثار این عزیزان را دوچندان می 
کند و احداث و افزایش نگارخانه های متعدد توسط بخش 
دولتی و جلب مشارکت بخش خصوصی، زمینه دسترسی و 
فعالیت بیشتر و راحت تر هنرمندان و عموم مردم را فراهم 

می کند و در پی خود موجبات ترویج و رونق هرچه بیشتر 
هنر و هنردوستی در سطح جامعه می گردد لذا باید افتتاح 
نگارخانه ها و گالری های هنری، بیش از پیش در متن 
برنامه های کوتاه مدت و میان مدت متولیان هنر البرز قرار 

گیرد.
همچنین معاون امور هنری، سینمایی و سمعی و بصری 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان البرز بر لزوم جدیت 
و اقدام مسئولان نسبت به توسعه فضاها و امکانات هنری 

کلانشهر کرج و استان البرز تاکید کرد.
محمود دهقان هراتی افزود: با افزایش فضاهای فیزیکی 
و توسعه شهری لازم است که امکانات و زیرساخت های 
که  یابد  توسعه  و  تامین  نیز  منطقه  هنری  و  فرهنگی 
متاسفانه این موضوع در استان البرز و شهر کرج، محقق 

نشده است.
وی ادامه داد: نسبت فضاهای هنری کرج و البرز از جمله 
نگارخانه، تماشاخانه و پلاتوهای تمرین و اجرای نمایش، 

به نسبت استعدادهای موجود و فضاهای شهری آن، بسیار 
ناچیز و نامتقارن است که باید علاوه بر بیان اهمیت این 
موضوع، رفع این نقیصه بیش از پیش در اولویت و دستور 

کاری مسئولان کرج و البرز قرار گیرد.
با  البرز  اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی  معاون هنری 
تبیین ضرورت هم افزایی دستگاه های متولی در توسعه فضا 
و امکانات هنری ادامه داد: باید گفتمانی در استان شکل 
گیرد تا بسیاری از فضاهای بدون استفاده یا دارای قابلیت 
تغییر کاربری که در اختیار بخش های مختلف دولتی است 
به گالری ، نگارخانه  و تماشاخانه های مناسب تبدیل شوند و 
این موضوع از مطالبات اجتماعی و بحق هنرمندان و هنر 

دوستان البرز است که نباید مورد غفلت قرار گیرد.
نقش آفرینی  و  مشارکت  با  باید  افزود:  هراتی  دهقان 
دستگاه های متولی و مسئول از جمله شهرداری  و راه و 
شهرسازی بستر مناسب برای ارائه خدمات بهتر شهری به 

شهروندان فراهم آید.

البرز چه خبر؟

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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شهری

زمینی بایر؛ تنها پناهگاه
 یک خانواده در اخترآباد

در جریان تهیه ی طرح بازآفرینی اخترآباد بارها کوچه ها و 
خیابان هایش را پیموده بودیم؛ اگر ساختمان ها را از کلِ 
محله فاکتور می گرفتیم، باز هم همان کوچه ها و خیابان ها 
گواهی بر محرومیتِ شدیدِ این محله بود؛  کوچه هایی 
مملو از زباله و فاضلاب. بخشی از محله حتی به یک زمینِ 
رها شده می رسید که محلِ چریدنِ گوسفندان بود! باورت 
نمی شد که اگر حدودا 10 دقیقه تا بلوار اصلی بروی آن 

سمت مهرشهر و خانه های لوکس و مجلل قرار دارد.
محرومیتِ اخترآباد اما تنها به حوزه ی کالبدی اش محدود 
نمی شود. وضعِ اقتصادیِ بسیار نامطلوبِ اهالی سبب 
شده گاهی همان  خانه های 50 متر مربعی هم برایشان 

آرزو شود.
اول  دوازده متریِ  خیابان  تهِ  که  »ب«  خانواده ی  مثلِ 
اخترآباد، سه ماه است چادر زده اند؛ در قطعه زمینی که 
متعلق به خودشان است که البته ارزشِ ریالیِ چندانی 
ندارد. اما سوال اینجاست که آیا می توان در یک زمینِ بایر 

بدونِ چهاردیواری خود را در خانه احساس کرد؟
به گمانم یک سالی می شود که مدیریت شهری کرج، بحث 
جلوگیری از ساخت وساز غیر مجاز را به شدت پیگیری  
می کند یا حداقل در رسانه ها که این طور به نظر می رسد. 
مسئولان می گویند شرایطِ ساخت وساز تسهیل می شود تا 

این چالش تحت کنترل درآید. 
حالا سه ماه است صاحبخانه،  خانواده ی »ب« را که سه 
اثاثیه شان  دختر هم دارند جواب کرده. تمام اسباب و 
به چند تکه تقسیم شده و مهمانِ خانه های دوستان و 
آشنایان، خودشان در یک چادر زندگی می کنند و با اینکه 
زمین خودشان، شبانه یک چهاردیواری  توی  می توانند 
بسازند اما دوست ندارند این کار را غیر مجاز انجام دهند. 
بساط  که  نبوده  کرج  شهری  مدیریت  هدفِ  این  آیا  و 

ساختمان سازی های یک شبه برچیده شود؟
آن ها سال گذشته در خانه ای مستاجر بودند با 10 میلیون تومان 
پول پیش. مرد خانواده به بیماری قلبی مبتلا شد و کلِ پول و 

پس اندازشان صرفِ پرداخت هزینه های درمان شده. 
چند نفر از فامیل حاضر شده اند بیایند حداقل یک اتاق و 
یک دستشویی برایشان بسازند اما آن ها نه دوست دارند 
ساخت وساز غیر مجاز انجام دهند و نه پولی دارند که 
فرآیند ساخت را به طور غیر قانونی تسریع کند! معضلی 
که بسیاری از اهالی محله از آن به شدت گلایه دارند و از 

مسئولان می خواهند پای این افراد را از محله ببُرند.
اگر این گزارش را می خوانید و در شهرداری کرج مشغول 
هستید، به نظرتان کمک به این خانواده بهترین فرصت 
نیست که در راستای تحققِ شعاری که بارها با غرور و 
قدمی  کرده اید،  مطرح  رسانه ها  در  خودتان  سرافرازی، 
بردارید؟ ساخت وساز غیر مجاز را از ابتدا مهار کنید موثر 

تر نیست؟
اگر می خواهید در جریانِ جزئیات مشکلات این خانواده 
قرار بگیرید و به آن ها کمک کنید می توانید به شماره تلفن 
۰۹۱۲۴۶۳۵۷۴۴ در واتس اپ یا به صفحه ی اینستاگرام 
akhgar.mahaleh که در اختیار دفتر تسهیل گری محله ی 

اخترآباد است پیام دهید.  

گزارش

آموزش و پرورش

آغاز اجرای طرح ملی شهردار مدرسه در مدارس 
شهری و روستایی

جانشین رئیس سازمان شهرداری ها و دهیاری های کشور با 
تاکید بر اینکه امروز باید برای اداره مطلوب کشور در بیست سال 
آینده برنامه ریزی کرد، افزود: طرح شهردار مدرسه، فرصتی بزرگ 
برای کشف مدیران ولایتمدار، متعهد، متخصص، مسئولیت 
پذیر و آشنا به حقوق و وظایف خود برای اداره آینده ایران 

اسلامی است.
به گزارش دنیای هوادار، مسعود نصرتی در مراسم امضای 
تفاهم نامه همکاری مشترک سازمان شهرداری ها و دهیاری 
های کشور و اتحادیه انجمن های اسلامی دانش آموزان، گفت: 
با امضای این تفاهم نامه، فرایند اجرایی طرح ملی شهردار 
مدرسه در مدارس شهری و روستایی سراسر کشور آغاز می شود 
که از آثار بارز آن می توان به شناسایی افراد مؤثر و مستعد به 

عنوان مدیران آینده اشاره کرد.
او با تاکید بر اینکه موفقیت فردای ایران وابسته به تصمیم 
گیری صحیح و بجای مدیران امروز است، با اشاره به نقل 
قول حضرت امام خمینی)ره( در سال 1342 در پاسخ به این 
پرسش که » پس یاران شما کجا هستند؟« فرمودند » یاران 
من در گهواره های مادرانشان هستند » گفت: نقش جوانان 
دانش آموخته در آن مکتب را در جریان پیروزی انقلاب و دفاع 
مقدس شاهد بودیم و این مهم نیز بسیار تاثیرگذار بود. مدیران 
آینده کشور نیز، هم اکنون در مدارس در حال تحصیل هستند و 
لازم است تا زمینه آشنایی آنها را با گام های آغازین مسئولیت 
پذیری اجتماعی فراهم نموده، تا بتوانند نقش خود را در آینده 

مدیریتی کشور به درستی ایفا کنند.
نصرتی افزود: طرح شهردار مدرسه می تواند زمینه یادگیری 
دانش آموزان مستعد را برای آمادگی ورود به زندگی در جامعه 
ای بزرگ تر از مدرسه و درک بهتر از مناسبات عمیق اجتماعی با 
افزایش مشارکت آنان در امورجامعه و تصمیم سازی موفق در 

برابر مشکلات زندگی اجتماعی فراهم کند.
او با تأکید به اینکه یکی از اهداف این طرح، آشنایی نوجوانان 
و جوانان با فرآیند انتخابات است، گفت: از دستاوردهای بزرگ 
این طرح می توان به آشنایی این نسل با فرآیند انتخابات 
اشاره کرد، چرا که آنان در این فضای دوستانه و صمیمی، نحوه 
درست رقابت کردن، انتخاب کردن و رفاقت و همدلی پس از 
آن را به خوبی آموزش خواهند دید و موجب می شود تا در 
آینده شاهد کاهش بسیاری از بداخلاقی های موجود در این 

حوزه باشیم.
نصرتی افزود: تمرین کار »گروهی«، ایجاد زمینه بروز تفکر 
شورایی، برنامه ریزی گروهی و عمل بر مبانی برنامه برای رفع 

مشکلات و در نهایت سپردن پاره ای از اختیارات به نوجوانان 
و جوانان موجب کشف و پرورش استعدادها و مدیرپروری و 

افزایش حس تعلق در آنها خواهد شد.
او افزود: تفاهم نامه همکاری مشترک سازمان شهرداری ها 
و دهیاری های کشور و اتحادیه انجمن های اسلامی دانش 
آموزان، با این اهداف و به منظور تبیین نقشه راه و تدوین 
برنامه های عملیاتی است تا بتواند زمینه های بروز شایسته 

ترین افراد را برای مدیریت در کشور فراهم آورد.
ارتقای  به  توان  می  نامه  تفاهم  این  محورهای  دیگر  از 
آگاهی های مورد نیاز زندگی شهری برای دانش آموزان به صورت 
مدرسه محور، سازماندهی ظرفیت های دانش آموزی برای ترویج 
مهارتهای ارتقای کیفیت زندگی مبتنی بر اصول و ارزشهای 
تحقق  برای  شهروندی  پایه  آموزش های  ارائه  و  اسلامی 
زمینه های نقش پذیری اجتماعی و توانمندسازی دانش آموزان 

برای حضور فعال در جامعه اسلامی اشاره کرد.
بر اساس گزارش روابط عمومی سازمان شهرداری ها و دهیاری 
های کشور، به موجب مفاد این تفاهم نامه، فرایند اجرایی طرح 
شهردار مدرسه به این شرح است که ابتدا نامزدی دانش آموزان 
شورای  مسئولیت های  برای  دبیرستان  و  راهنمایی  مقاطع 
مدرسه، شهردار مدرسه و معاونت های آن اعلام می شود و 
انتخاب شهردار و اعضای شورای مدرسه و معاونین شهردار 
با رأی دانش آموزان صورت می گیرد و توجیه انتخاب شدگان 
توسط کارشناسان و رابطین طرح در شهرداری ها و اتحادیه 

انجمن های اسلامی دانش آموزان صورت می پذیرد.

مدیریت شهری

احمدی نژاد تاکید کرد؛

GIS لزوم بروزرسانی اطلاعات لایه ترافیک مناطق دهگانه در نقشه
مادامی که مسئولان ترافیک مناطق مطالبه گر نباشند شاهد 

پیشبرد اهداف در این حوزه نخواهیم بود.
به گزارش دنیای هوادار، محمدرضا احمدی نژاد در جلسه هماهنگی 
با روسای ادارات ترافیک مناطق دهگانه با تاکید بر اینکه در سال 
جاری با توانی مضاعف در حوزه حمل و نقل و ترافیک کار خواهیم 
کرد، گفت: ساختار نیروی انسانی ادارات ترافیک مناطق باید قوی 

تر از گذشته نسبت به انجام وظایف محوله اقدام کنند.
معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری کرج با بیان اینکه برای 
اصلاح برخی فرایندها باید تلاش زیادی صورت بگیرد؛ افزود: 
مادامی که مسئولین ترافیک مناطق مطالبه گر نباشند شاهد 

پیشبرد اهداف ترافیکی در سطح شهر نخواهیم بود.
این مسئول گفت: تخصیص اعتبار به مناطق صورت پذیرفته و 
روسای ادارات ترافیک باید هر چه سریع تر نسبت به عقد قرارداد 
در سه حوزه »خط کشی محوری معابر، خرید و نصب تجهیزات 
ترافیکی و مناسب سازی گذرگاه عابر پیاده« همچنین شروع 

عملیات در این بخش اقدام کنند.
احمدی نژاد با تاکید بر لزوم بروز رسانی اطلاعات لایه ترافیک شهر 
کرج در نقشه GIS توسط روسای ادارات ترافیک مناطق، تصریح 
کرد: آموزش لازم در این خصوص به مدیران مربوطه ارائه خواهد 
شد تا از اطلاعات دقیق و جامعی در حوزه ترافیک برخوردار باشیم.

نسترن کیوان پور

  نویسنده
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اقتصادی

توسط خیرین کشور؛

۱۰ هزار واحد مسکونی
 در دست ساخت 

مدیرعامل انجمن خیرین مسکن ساز کشور گفت: ۱۰ هزار واحد 
مسکونی به همت خیران کشور در حال ساخت است.

به  روز گذشته  پور  هوادار، محسن خاکی  دنیای  گزارش  به 
خبرنگاران در سمنان افزود: ۳۰ هزار واحد مسکونی سال های 
گذشته در نقاط مختلف کشور از سوی خیران در دست ساخت 

بود که تاکنون ۲۰ هزار واحد تکمیل شد.
وی ادامه داد: ۱۰ هزار واحد اکنون از سوی خیران مسکن ساز در 
حال تکمیل و ساخت است که تاکنون بخشی از آن ساخته شده 

و بخشی در آینده تحویل می شود.
وی افزود: انجمن خیران مسکن ساز در تمام استان ها فعال 
است و در ۴۳ شهرستان نیز این انجمن شعبه دارد و در شرایط 

مختلف مانند سیل و حوادث مختلف همکاری می کنند.
خاکی پور تصریح کرد: حدود ۲۰ میلیارد تومان در استانهای 
مختلف برای ساخت و تعمیرات واحدهای مسکونی مناطق 
آسیب دیده در حوادث سیل ماه های اخیر از سوی خیران کشور 

کمک شد.
مدیرعامل انجمن مسکن ساز کشور همچنین در دیدار با علیرضا 
آشناگر استاندار سمنان در استانداری گفت: انجمن خیرین 

مسکن ساز از سال ۸۲ شروع به فعالیت کرد.
خاکپور با اشاره به انعقاد تفاهمنامه همکاری بین پنج وزارتخانه 
افزود: برای خانواده های دارای ۲ معلول یا بیشتر مسکن ساخته 
می شود و کار شناسایی افراد واجد شرایط در حوزه شهری و 

روستایی بر عهده دستگاه های مربوطه است.
حوزه  در  کرد:  بیان  کشور  ساز  مسکن  انجمن  مدیرعامل 
شهری برای هرخانواده دارای ۲ معلول معرفی شده از سوی 
بهزیستی، ضمن اختصاص زمین، وزارت راه و شهرسازی و بنیاد 
مستضعفان و ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره( تا سقف ۱۴۰ 
میلیون تومان کمک بلاعوض تخصیص می دهند که این مبلغ  

پیش از این ۶۰ میلون تومان بود.

۱۶۴ واحد مسکن خیرساز در استان 
سمنان در حال برنامه ریزی است

رئیس انجمن خیرین  مسکن ساز استان سمنان نیز در این 
نشست گفت: در استان ۱۰۵۳ واحد مسکن به جامعه هدف 
تحویل شد که از این میزان ۵۲ واحد در شهرستان گرمسار، ۲۴۹ 
واحد در شهرستان مهدیشهر، ۱۴۰ واحد در شهرستان سرخه ، ۷۷ 
واحد در شهرستان سمنان، ۱۴۵ واحد در شهرستان دامغان و 

۳۴۰ واحد در شهرستان شاهرود بود.
حسین هوشنگ بیان کرد: مجموع کمک های نقدی و غیر نقدی 
و مصالح و غیره در استان سمنان در سال ۹۸  یک میلیارد و 

۷۷۰ میلیون تومان بود.
وی تاکید کرد: در استان سمنان تاکنون  ۲ هزار متر مربع زمین  
درشهرستان گرمسار ، ۱۱۰ متر مربع در شهرستان مهدیشهر و ۷۵۰ 
متر مربع در شهرستان شاهرود  توسط خیرین اهدا شده است.

هوشنگ اضافه کرد: به همت خیران مسکن ساز، در بخش 
روستایی تاکنون ۳۹ واحد مسکن و در بخش شهری  ۱۹ واحد 

به خانواده های دارای ۲ معلول واگذار شده است.
رئیس انجمن خیرین  مسکن ساز استان سمنان افزود: ۴۸ 
پروژه درشهرستان گرمسار و ۵ واحد روستایی در شهرستان 
شاهرود در دست اجراست و مجموعه ۱۶۴ واحد مسکن در  کل 

استان در دست برنامه ریزی است.
رئیس انجمن خیرین  مسکن ساز استان سمنان دز پایان گفت 
که در شهرستان سمنان تاکنون برای ساخت مسکن  ۸۰ میلیون 
هزینه طراحی و نظارت صرف شده است که توسط مهندسین 
خیر تامین شد و اگر مشکل تسهیلات به صورت استانی و 
کشوری حل شود تسهیلات ارزان قیمت برای جامعه هدف 

تامین خواهد شد.

وزیر نفت خبر داد:

رشد ۴ برابری صادرات
 فرآورده های نفتی 

وزیر نفت با بیان اینکه در سال ۹۲ هم وارد کننده بنزین و هم 
گازوییل بودیم، گفت: اکنون اما جهش ۴ برابری در صادرات 
فرآورده های نفتی را به ثبت رساندیم. صادرات فرآورده های 
نفتی در سال ۹۲ حدود ۵.۸ میلیون تن بود که این رقم در سال 

گذشته به ۲۳ میلیون تن بالغ شده است.
بیژن زنگنه شامگاه گذشته در یک برنامه تلویزیونی با اشاره به 
اینکه مهم ترین میادین مشترک نفتی از نظر حجم و ذخایر 
میادین غرب کارون است، گفت: برداشت از این میادین در سال 
۹۲ حدود ۷۰ هزار بشکه بوده و در ۷ سال گذشته ۶ برابر شده و 

اکنون ۴۰۰ هزار بشکه ظرفیت برداشت دارد.
وی با بیان اینکه در این ۷ سال ۱۵۰ چاه در آزادگان جنوبی حفر 
شده است، ادامه  داد:  اطلاعاتی که از عراق داریم نشان می 
دهد برداشت نفت این کشور از میادین مشترک این منطقه،  

۲۵۰ هزار بشکه در روز است.
زنگنه افزود: برنامه تولید از این میادین، در صورتی که مشکلی 
پیش نیاید، بالای یک میلیون بشکه در روز است. البته باید 
ضریب بازیافت را بالا ببریم زیرا اکنون ضریب بازیافت در این 
میادین به ویژه در لایه سروک زیاد نیست. دانشگاه تهران در 
میدان آزادگان مسوولیت مطالعه افزایش ضریب بازیافت را دارد 
و خبرهای خوبی به گوش می رسد که ضریب بازیافت در این 

لایه تا ۲ برابر شدن افزایش خواهد داشت.
به گفته زنگنه در حال حاضر ضریب بازیافت در لایه سروک 

زیر ۱۰ درصد است.
وی به دستیابی به تولید ۶۰ هزار بشکه ای تولید نفت از میدان 
آذر در آینده ای نزدیک اشاره کرد و گفت: قراردادهای توسعه 

میادین پایدار غرب و آبان نیز نهایی شده است.
وزیر نفت با بیان اینکه بزرگترین میدان دریایی ایران پارس 
جنوبی است که بزرگترین میدان گازی جهان نیز به شمار می 
رود، ادامه داد: تولید ایران از این میدان در سال ۹۲ حدود ۲۸۰ 
میلیون متر مکعب در روز بود که این عدد اکنون با رشدی ۲.۵ 

برابری به ۷۰۰ میلیون متر مکعب رسیده است.
وی افزود: در نصب سکو ها نیز در ۷ سال گذشته ۲۶ سکو در 
این میدان نصب شده و این در حالی است که تا پیش از آغاز 

دولت یازدهم تنها ۱۱ سکو نصب شده بود.   
زنگنه با اشاره به اینکه در دولت تدبیر و امید ۳۰ ردیف پالایشی 
در پارس جنوبی به بهره برداری رسید، تاکید کرد: در سال ۹۲  

تنها ۲۰ ردیف پالایشگاهی در مدار قرار داشت.
وی افزود: این اقدامات حرکت بزرگی بود و اگر این سال ها 
توانستیم ظرفیت انشعاب گاز و سوخت نیروگاه ها و حفاظت 
از محیط زیست را افزایش دهیم به واسطه کار در پارس جنوبی 

و به برکت فداکاری کارگران بود.
وزیر نفت به شرایط کرونا و ادامه فعالیت های توسعه ای در 
صنعت نفت نیز اشاره کرد و ادامه داد: به جز مدت محدودی که 
طرح ها تعطیل شد، برای جلوگیری از وقفه در سوخت رسانی 

کار را به روال عادی بازگرداندیم.
وی با اشاره به قرارداد توسعه فاز ۱۱ پارس جنوبی، گفت: در 
ابتدای سال ۹۶، قراردادی با شرکت توتال، سی ان پی سی آی 
چین و پتروپارس بسته شد اما بعد از تحریم ها توتال بر اساس 
قرارداد سهم خود را به شرکت چینی واگذار کرد. شرکت چینی 
نیز بعد از یک سال به شکلی دوستانه از  قرارداد خارج شد و کار 
به پترو پارس واگذار شد. امیدواریم در پاییز اولین چاه فاز ۱۱ 

حفر و ظرف یک سال اولین گاز به خشکی ارسال شود.  
زنگنه به میدان فرزاد نیز اشاره کرد و افزود: امسال قرارداد توسعه 
با شرکت داخلی را برای توسعه این میدان میبندیم. در میدان 
فزوزان نیز قرارداد آی پی سی بسته شده و در آینده ای نزدیک 

قرارداد رسالت و رشادت تعیین تکلیف خواهد شد.  
به گفته زنگنه در برخی از این میادین طرف همسایه برداشت 
بیشتری دارد اما این به معنای عقب ماندگی ایران نیست بلکه 
در مواردی حجم میدان در طرف همسایه بیشتر است با این 
حال ایران در حد توان از میادین مشترک برداشت داشته است.

اینستاگرام به عنوان یک رسانه ی اجتماعی، شاید برای 
عده ی زیادی از کاربران جنبه ی سرگرمی داشته باشد؛ اما 
بازاریابان دیجیتال این طور فکر نمی کنند و اینستاگرام را 
محصولی فراتر از یک وسیله ی سرگرمی می دانند. رشد 
اینستاگرام به اندازه ای زیاد بوده است که نمی توان نقش 
آن را در بازاریابی دیجیتال نادیده گرفت. امروزه ابزارهایی 

کاربردی عرضه شده اند که به رشد برند کمک می کنند.
در واقع این پلتفرم فرصت جدیدی برای کسب و کارهای 
امروزی فراهم کرده است و به برندها اجازه می دهد که با 
روش جدیدی با مخاطبان خود ارتباط برقرار کنند. ابزارهای 
تولید محتوای اینستاگرام به بازاریابان اجازه می دهد 
که محتوای خود را در اختیار تعداد زیادی از مخاطبان 
قرار دهند. اکنون بیش از نیمی از برندها در اینستاگرام 
بازار رقابت آن داغ است. همین  فعالیت می کنند و 
موضوع باعث شده بسیاری از آن ها نتوانند خودشان را از 

دیگران متمایز کنند.
خوشبختانه ابزارهای جانبی زیادی به بازار عرضه شده اند 
و به متخصصان شبکه های اجتماعی کمک می کنند 
بسیاری از کارهای ضروری را به صورت خودکار انجام 
کاربردی  و  ابزار مهم  پنج  به معرفی  ادامه  در  دهند. 

اینستاگرام خواهیم پرداخت:

SocialDrift ۱- ابزار

این ابزار به هزاران بازاریاب برند کمک می کند که با استفاده 
از روش های طبیعی و تکنیک های خودکارسازی، تعداد 
مخاطبان اینستاگرام را افزایش دهند. این پلتفرم تمام 
هفت روز هفته و ۲۴ ساعت کار می کند تا برند شما 
به نهایت رشد ممکن برسد. این ابزار گزارش هفتگی و 
ماهانه دارد و شما را در جریان آخرین پیشرفت ها قرار 
می دهد. فیلترهای هوشمند و هوش مصنوعی این ابزار 
با استفاده از هشتگ، نام کاربری، مکان جغرافیایی و 
سایر مشخصات، مخاطبان هدف را پیدا می کند. موتور 
ارتقاءدهنده ی این ابزار با رعایت تمام شرایط استفاده از 
خدمات اینستاگرام، امنیت حساب کاربری را تضمین 

می کند.

ViralUpgrade ۲- ابزار

این ابزار به عنوان یکی از قدرتمندترین و محبوب ترین 

پلتفرم  می شود.  شناخته  اینستاگرام  رشد  ابزارهای 
این ابزار بسیار ساده است و طوری طراحی شده که 
اینستاگرام را به شکلی طبیعی رشد می دهد. برای 
دانلود و نصب  به  نیازی   ViralUpgrade از استفاده 
هیچ برنامه ای نیست. کافی است در سایت آن عضو 
شوید و مشخصات حساب کاربری خود را وارد کنید. 
این ابزار با استفاده از تکنیک هایی که دارد، کمک 
می کند برند شما توسط کاربران مرتبط مورد توجه 
قرار بگیرد. مهم نیست دنبال عکاسان، اینفلوئنسرها، 
کارآفرینان یا موسیقی دانان باشید، این پلتفرم کاربران 
مورد نظر را پیدا و آن ها را تبدیل به فالوئرهای برند 

می کند.

Combin ۳- ابزار

یک سرویس تحت دسکتاپ هوشمند است که برای 
بازاریابی اینستاگرام مورد استفاده قرار می گیرد. استفاده 
از هشتگ و موقعیت جغرافیایی در این پلتفرم کمک 
بگیرند.  قرار  مرتبط ترین مخاطبان هدف  که  می کند 
ابزار می توانید در بحث های  همچنین به کمک این 
مربوطه شرکت کنید و فعالیت های روزانه ای به صورت 
ابزار  این  باشید. ویژگی دیگر  لایک و کامنت داشته 
می تواند حساب های کاربری عمومی مشابه را تشخیص 

بدهد و فعالیت های رقبا را تحت نظر داشته باشد.

Kickstagram ۴- ابزار

اگر می خواهید با راه اندازی کمپین تبلیغاتی فاصله ی 
میان برند و مخاطبان را کاهش بدهید، می توانید از 
Kickstagram استفاده کنید. این ابزار کارهایی مانند 
تحقیق، شناسایی لید و توسعه دادن برند را انجام می دهد 
و افرادی که بیشترین شانس تبدیل شدن به مشتری 
 Kickstagram .دائم را داشته باشند شناسایی می کند
پیش از انتخاب مناسب ترین استراتژی برای رشد برند 
در اینستاگرام، با مدتی تحقیق ارزش های برند را به خوبی 
شناسایی می کند. بعد از این کار مخاطبان مورد نظر را 
هدف قرار می دهد و با حفظ یکپارچگی برند، تلاش 

می کند بهترین نتیجه را بگیرد.

SocialUpgrade ۵- ابزار

این ابزار در ابتدای کار تعدادی سؤال می پرسد و سپس 
با توجه به پاسخی که می گیرد، بهترین تکنیک را برای 
رشد برند انتخاب می کند. SocialUpgrade یک سرویس 
همه کاره ارائه می دهد و نیازی به تنظیم های پیچیده 
به شما  برای تنظیمات خودکارسازی  ابزار  این  ندارد. 
مشاوره می دهد و فیلترهای هوشمند آن کمک می کنند 
که تنها با چند کلیک ساده، مخاطبان هدف را انتخاب 

کنید.

بازاریابی و فروش

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

نقش و تاثیر اینستاگرام در بازاریابی دیجیتال

راه و مسکن انرژی

دکتر علی قوامی

  تحلیل گر بازارسرمایه
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ورزشی تاریخ برگزاری فینال جام حذفی: سریع ترین زمان ممکن!
فینال جام حذفی فصل ۹۹-۹۸ در سریع ترین زمان ممکن بعد از برگزاری دیدارهای نیمه نهایی و هماهنگی با 
سرمربی تیم ملی برگزار می شود. روز چهارم شهریورماه تراکتور و نفت مسجدسلیمان اولین بازی مرحله نیمه نهایی 

را برگزار می کنند و روز بعد پرسپولیس و استقلال برگزار کننده دیگر بازی این مرحله خواهند بود.

نگاهی گذرا به شکست های بزرگ گذشته
 و آتی فوتبالی ها؛

ویلموتس تنها نیست!
در این سال ها فوتبالِ ایران شکست های بزرگی را در پرونده های 

بین المللی تجربه کرده است.
از  کردید؟  تعجب  ایرنا،  از  نقل  به  هوادار  دنیای  گزارش  به 
محکومیت فدراسیون فوتبال ایران در پرونده مارک ویلموتس 
یکه خوردید؟ اگر اینطور است پس مشخصا پیگیر و دنبال کننده 
اخبار ورزشی خصوصا فوتبالی نیستید. در اینکه مبلغ جریمه 
مارک ویلموتس رقمی نجومی است شکی وجود ندارد اما در 
اینکه این محکومیت، اولین یا حتی آخرین محکومیت ما باشد 
باید به اطلاعتان برسیم که در اشتباهید. شکست خوردن در 
پرونده های خارجی، یک اتفاق کاملا معمولی در فوتبال ماست. 
همانطور که هر سال لیگ برگزار می شود با همان درجه عادی 
بودن، هر چند ماه یک بار باختی جدید در پرونده های خارجی 

از راه می رسد.
به رشته تحریر درآوردن این گزارش کار سختی است و در عین 
حال راحت. اینکه بخواهیم لیستی از شکست های فوتبال ایران 
در پرونده های بین المللی ردیف کنیم بسیار راحت است و حتی 
ممکن است برخی از سوژه ها و شکست ها از قلم بیفتند اما از 
سوی دیگر بسیار سخت است که بخواهیم آنها را اولویت بندی 
کنیم چرا که هرکدام بر دیگری تمایزی دارد. با این وجود و 
در ادامه به صورت گذرا به چند شکست بزرگِ فوتبال ایران در 
مجامع بین المللی و در پرونده هایی به سبک مارک ویلموتس 

می پردازیم.
کی روش  کارلوس  که  جایی  می کنیم.  شروع  ملی  تیم  از 
بابت مطالباتش از فدراسیون پس از چند بار تهدید کلامی 
به فیفا شکایت کرد و حکم گرفت. فدراسیون در بستن قرارداد 
برای سومی در جام  را  با سرمربی اسبق تیم ملی پاداشی 
ملت ها گنجانده بود در حالی که جام ۲۰۱۹ اصلا بازی رده بندی 
نداشت. با این وجود کی روش بعد از گرفتن حکم از فیفا 
تخفیف زیادی را به فدراسیون داد و مبلغی را هم به خیریه ای 

در ایران اعطا کرد.
زمینه  این  در  رکورددارها  و  کاری ها  اصل  سراغ  به  حالا 
سرخابی  باشگاه  به ۲  نوبت  زدید.  حدس  درست  می رویم. 
یعنی پرسپولیس و استقلال رسیده است. نمی دانیم از کجا 
و کدام شروع کنیم. حدود ۳۰ شکست کوچک و بزرگ در 
مجامع بین المللی و در حال حاضر چند پرونده بزرگ دیگر که 
به احتمال زیاد به شکستی دیگر منجر می شود. هر ۲ به خاطر 
جرایم مالی پنجره هایشان بسته شد و تخلفاتی را انجام دادند. 
استقلال به خاطر بدهی به عادل شیحی و پروپیچ ۲ مهره 
خارجی خود سختی های زیادی را متحمل شد و دلارهای زیادی 
به این ۲ بازیکن کم مصرف پرداخته شد. وینفرد شفر در حال 
حاضر دوباره پنجره های استقلال را بسته است و داستان استرا 
هم بسیار خطرناک است. پرسپولیس در سوی مقابل به برانکو 
بدهی بزرگی دارد و مبلغ زیادی از طلب این سرمربی کروات 
پرداخته نشده است؛ چیزی در حدود یک میلیون دلار. در این 

بین داستان بدهی به گابریل کالدرون را هم فراموش نکنید.
حالا به کمی به گذشته می رویم. به مانوئل ژوزه پرتغالی که 
در زمان مدیریت رویانیان به پرسپولیس آمد و سه میلیون 
دلار پرسپولیس را جریمه کرد. نلو وینگادایی که آمد و حدود 
۳۰۰ هزار دلار به جیب زد. آنتونی گولچ، فرناندو گابریل و ... که 
جریمه های پرسپولیس در این سال ها را به چیزی در حدود 
هشت میلیون دلار می رساند. در اردوی استقلال خبر بهتری 
برایتان نداریم. حدود ۲۰ حکم در زمانی کمتر از ۱۰ سال و 
مبلغی در حدود ۶ میلیون دلار. یادمان نرود یک پرونده هست 
که می تواند رکورد پرونده ویلموتس را هم بزند؛ پرونده لئوناردو 
پادووانی که ادعایی ۹ میلیون دلاری دارد و اگر به نتیجه برسد؛ 

ویلموتس به رده دوم تنزل پیدا خواهد کرد.
استقلال و پرسپولیس تنها نیستند. بدهی بزرگ تراکتور به 
کوین کنستانتی که برایشان بازی نکرد. چند باشگاه دیگر هم 
به خاطر بدهی های خود به بازیکنان خارجی در این سال ها با 
کسر امتیاز و بسته شدن پنجره نقل و انتقالاتی روبرو شدند. 

در کنار این ها بدهی به وکلای خارجی را هم اضافه کنید.

هاشم اسکندری به دلیل پرونده های قضایی آخر اسفندماه 
سال گذشته از فدراسیون بولینگ و بیلیارد کنار گذاشته شد. 
نهایتا مقصودلو شد سرپرست ولی دقیقا شب 21 مردادماه 
با پایان مهلت قانونی سرپرستی وی که مدیری قانونمند 
هست طی نامه ای به وزارت ورزش پایان ماموریتش را 
اعلام کرد و عجیب اینکه در همان شب هاشم اسکندری 
نامه رفع مشکل قضایی خود را تحویل می دهد و در سکوت 
از صبح 22 مرداد دوباره میز ریاست را به دست گرفت اما 
محکومیت کیفری وی هنوز باقی است که وزارت ورزش 

باید پاسخگو باشد. 
او بلافاصله مجمع انتخابات هیات فارس را لغو کرد و نامه 

رئیس هیات فارس به پیوست می آید:

آقای هاشم اسکندری راد
از آن روی که فساد گسترده و سازمان یافته جنابعالی در 
زمان مسئولیتتان به عنوان رئیس فدراسیون بولینگ، 
بیلیارد و بولس بالاخص در بخش مدیریت تیم های ملی 
و همچنین عدم کارایی کمیته های تخصصی به ویژه 
شخص دبیر فدراسیون برایم به اثبات رسیده، بدینوسیله 
و در اعتراض به حضور مجدد شما و همچنین در حمایت 
از کلیه ورزشکاران، مربیان، داوران، رؤسا محترم هیات 
استان ها و باشگاه داران که حقوق حقه آن ها در این مدت 
)سرپرست  مسئولیت ها  کلیه  از  است،  گردیده  پایمال 
بخش پاکت بیلیارد فدراسیون و سرپرست هیات بولینگ، 
بیلیارد و بولس هیات استان فارس( و از ادامه همکاری ام 
به عنوان مدرس و داور بین المللی رشته های بیلیاردی 
با آن فدراسیون تا پایان این حضور غیرقانونی و ظالمانه 
کناره گیری نموده؛ و امیدوارم با درایت مسئولان محترم 
و  شایسته  تصمیم  اتخاذ  در  جوانان  و  ورزش  وزارت 
همچنین تشکیل دادگاه صالحه و رسیدن به سزای اعمال 
ننگینتان، زمینه خدمتگذاریم به جامعه پر افتخار و همیشه 
سربلند ورزش کشور و حضور مجدد متخصصین و دلسوزان 

رشته های تحت پوشش در آینده ای نزدیک فراهم گردد.
فرهاد قشقایی

۲۸ مردادماه ۱۳۹۹
شیراز

منتظر پاسخ جناب اسکندری هستیم.

گزارش ورزشی

دنیای  هوادار گزارش می دهد؛ 

اسکندری مثل کفاشیان!

دریچه

در هم اندیشی ملی 200 هزار مسکن کارگری مطرح شد؛

صادقی فر: مسکن و معیشت کارگران بزرگترین دغدغه برای جامعه کارگری است 

هم اندیشی ملي اجرایی سازی مدل ها و برنامه عملياتي 
مسكونی  واحد  هزار   200 تامين  نامه  تفاهم  اجرای 
برای كارگران، بازنشستگان و مستمري بگيران تحت 
پوشش سازمان تامين اجتماعي با حضور دکتر صادقی 
فر معاون فرهنگي اجتماعي وزارت تعاون کار و رفاه 
اجتماعی ظهر روز گذشته در ساختمان مرکزی وزارت 
تعاون کار و رفاه اجتماعی به صورت ویدیوکنفرانس 

برگزار شد.
اجتماعی،  امور  مدیران کل  که  اندیشی  این هم  در 
تعاونی های توزیعی، سازمانی های  کارگری کارفرمایی، 
مديران كل تعاون، کار و رفاه اجتماعی و مدیران امور 
اجتماعی و تعاون استان های سراسر کشور، عطاردیان 
کارفرمایی  صنفی  های  انجمن  عالی  کانون  رئیس 
ایران، اولیا علی بیگی رئیس کانون عالی هماهنگی 
شوراهای اسلامی کار کشور، شادبخش عضو هیات 
مدیره کانون عالی  کارگران بازنشسته کشور، چمنی 
رئیس کانون عالی انجمن های صنفی کارگری ایران، 
برزگر رییس کانون عالی انبوه سازان کشور، صادق زاده 
سخنگوی شورای شهر و عضو انجمن خیرین مسکن 
ساز و دبیر اجرایی خانه کارگر استان آذربایجان شرقی، 
روسای سازمان های بازنشستگی، تامین اجتماعی و 
نمایندگان تشکل های کارگری و کارفرمایی استان ها 
حضور داشتند از طریق ویدیو کنفرانس مباحث مهمی 

مطرح شد.
رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  اجتماعی  فرهنگی  معاون 
اجتماعی گفت: تامین 200 هزار مسکن کارگری در کنار 
کوچک تر شدن سبد معیشت زندگی کارگران دو بخش 
عمده و مهم جامعه هدف است که هردو جزو اولویت 
های وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی است که یک 
نوع دغدغه جدی برایمان محسوب می شود و ما گام 
های اولیه و مهم را برای کمک به کارگران در هردو 

بخش برداشته ایم.
دکتر صادقی فر با بیان اینکه جناب شریعتمداری با 
تعامل و تفاهم خوبی که با وزیر مسکن و شهرسازی و 
هیات دولت و سایر بخش ها دارند بسیار جدی پیگیری 
راه های اجرایی شدن احداث مسکن کارگری هستند و 
خوشبختانه اکنون در بسیاری از استان ها زمین های 
خوبی برای احداث مسکن کارگری تخصیص یاقته و 
باید هرچه سریعتر با کمک همه بخش ها و سازمان های 

تابعه و تشکل ها در این مسیر حرکت کنیم.
صادقی فر با قدردانی از تشکل های کارگری و کارفرمایی 
و مدیران کل استان ها که خیلی دلسوزانه و جدی به 
این طرح عظیم و ملی ورود کرده اند گفت: در فراخوان 
اولیه افراد زیادی ثبت نام کرده اند و البته عده ای نیز بنا 
به هردلایلی جامانده اند و در تلاشیم یک فرصت دیگر 
به وجود آوریم تا واجدین شرایط بتوانند ثبت نام کنند. 
سوالات زیادی هم در اذهان هست که چگونه بین ثبت 
نام شده ها اولویت بندی صورت می گیرد که ما راههای 
زیادی داریم که اولین آن کارگر بودن است، فاقد مسکن 
باشند، زنان سرپرست خانوار، و مواردی اینچنین که جزو 
دهک های اول به حساب می ایند و اینکار را با کمک 

سایر بخش ها و سازمان ها انجام می دهیم.
در ادامه این ویدیو کنفرانس محمد عطاردیان رئیس 
کانون عالی انجمن های صنفی کارفرمایان ایران ضمن 
حمایت از طرح مسکن ملی کارگران گفت: به اعتقاد من 
کار وزارت کار ساخت مسکن نیست و اصولا در حیطه 
وظایف این وزارت خانه نمی گنجد. در حالی که ما 40 

هزار شرکت پیمانکاری تعطیل و بیکار داریم و اغلب 
اینها کارنامه های خوبی هم دارند بایستی این مهم را 
به پیمانکاران واگذار کنیم و از طریق وزارت مسکن و 
شهرسازی پیگیر احداث مسکن برای کارگران براساس 
وزارت  باشیم.  تعیین می شود  اولویت هایی که  آن 
تعاون کار و رفاه اجتماعی نیز نقش حمایتی و نظارتی 
خود را اعمال کند تا براساس یک تقسیم وظایف خوب 

به اهداف خود براسیم.
فرزاد یوسفی مدیرکل سازمان های کارگری و کارفرمایی، 
اولیا علی بیگی از کانون عالی شوراها، موسی نجفی 
مدیرکل تعاونی های توزیعی، کریم صادق زاده دبیر 
اجرایی خانه کارگر تبریز به همراه مدیران کل چند استان 
از جمله کرمان، آذربایجان غربی، قم، اصفهان، فارس و 
خراسان جنوبی به بیان دیدگاه های خود و نحوه اجرایی 
کردن احداث مسکن کارگری مطالب و دیدگاه های خود 

را بیان کردند.
رفاه  و  کار  تعاون  وزارت  اجتماعی  فرهنگی  معاون 
اجتماعی در این وبینار و در یک جمع بندی با تاکید 
بر اهتمام جدي وزارت خانه هاي تعاون  كار و رفاه 
مسكن  ساخت  براي  سازي  شهر  و  راه  و  اجتماعي 
كارگران و بازنشستگان گفت: در فراخوان نخست ثبت 
نام 358 هزار كارگر درطرح مسکن ملی کارگران ثبت 
نام کرده اند و این بیانگر اعتماد جامعه هدف به اجرایی 
شدن این طرح ملی است و این مهم وظیفه تک تک 

مارا سنگین تر می کند.
وی در پایان افزود: محرم ماه نزدیکتر شدن دل ها است 
و از ظرفیت و فرصت این ماه می توانیم بهره های زیادی 
را برای ایجاد بسترهای لازم جهت دریافت مجوزها و 
زمین های مورد نیاز در شهرهای مختلف از خیرین و 
از سازمانها و نهادها بگیریم چون به هر حال کمک به 
احداث مسکن کارگری جزو باقیات و صالحات محسوب 

می شود و این بهترین فرصت است.
انشالله نشست بعدی شاهد آغاز بکار برخی تعاونی های 

مسکن برای کارگران باشیم.

کار و کارگر

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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کاهش محرومیت چهار ورزشکار دوپینگی ورزشی
با اعلام ستاد مبارزه با دوپینگ، محرومیت چهار ورزشکار ایرانی کاهش پیدا کرد. بدین ترتیب محرومیت مصطفی ماهی از فوتبال 
۲۰ فروردین ماه ۱۴۰۰، محرومیت ابوالقاسم عروجی از فوتسال ۱۸ آبان ماه ۱۴۰۰، محرومیت سید احسان موسوی محمدی از 

وزنه برداری ۴ اسفندماه ۱۳۹۹ و محرومیت سید فردین فلاح شمسی از وزنه برداری چهارم دی ماه ۱۳۹۹ خاتمه می یابد.

دنیای  هوادار بررسی می کند؛ 

ضرورت تغییر مدیریت ورزش کشور

توپ و توردیدگاه

»فاطمه عنایت«: 

برگزاری متمرکز لیگ جذابیتی نخواهد داشت

معاون وزیر ورزش:  

تسهیلات بیشتری در اختیار تیراندازان قرار می دهیم

ملی پوش والیبال زنان گفت: لیگ برتر باید به صورت رفت و 
برگشت باشد و اگر متمرکز باشد جذابیتی ندارد و این شیوه 

شرایط را برای بازیکنان سخت می کند.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، »فاطمه عنایت« روز 
گذشته با اعلام این مسئله اظهار داشت: شرایطی که برای لیگ 
در نظر گرفته شده نسبت به سال های قبل به غیر از سقف 
قرارداد برای مالیات و پاداش برای تیم های اول تا سوم لیگ 
برتر تقریبا یکسان است. این پاداش ها در افزایش رقابت ها و 

جذاب تر شدن مسابقه ها بسیار موثر است.
وی افزود: دیدارهای لیگ برتر اگر به صورت رفت و برگشت 
باشد، بهتر از متمرکز برگزار شدن است زیرا اگر به این شیوه باشد 
شرایط برای همه سخت می شود. لیگ برتر باید به صورت رفت 

و برگشت باشد و اگر متمرکز باشد جذابیتی ندارد.
وی عنوان کرد: اگر به خاطر کرونا بازی های لیگ لغو شود 
سطح کیفی تیم ملی والیبال زنان پایین می آید. زیرا در والیبال 
همه باید کنار هم باشند تا با کمک یکدیگر به پیشرفت برسند و 

در صورت نبود مسابقات لیگ نیز شاهد این رشد نخواهیم بود.
عنایت خاطرنشان کرد: به غیر از فصلی که امسال سپری شد، 
هیچ سالی مرحله پلی آف در لیگ والیبال زنان نداشتیم و 
امسال هم این مرحله به دلیل شیوع کرونا لغو شد.  مرحله 
حذفی گزینه خوبی برای تیمی است که یک بار باخته و باید 
جبران کند. اگر این مرحله برگزار شود بازی ها قشنگ تر و 

هیجانی تر می شود.  
وی همچنین گفت: امسال افتخار همکاری با ذوب آهن را 
دارم و در ۲ سال گذشته هم با این تیم بازی کردم. بازیکنان 
حاضر در ذوب آهن و  شرایط مالی باشگاه سبب شد تا این 

تیم را انتخاب کنم.
ملی پوش والیبال زنان یادآور شد: درخصوص اردوهای تیم 
ملی هنوز با ما صحبتی نشده است. احتمالا فدراسیون منتظر 
است تا مسابقات لیگ برتر برگزار شود و بعد از آن درباره 
وضعیت تیم ملی تصمیم بگیرند اما الان خبری از تمرینات 

و اردوها نیست.

معاون توسعه ورزش زنان ورزارت ورزش و جوانان گفت: 
با همکاری اداره کل ورزش و جوانان استان ها، تسهیلات 

بیشتری در اختیار تیم ملی تیراندازی قرار می دهیم.
گذشته  روز  زاد  فرهادی  مهین  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
در بازدید از فدراسیون تیراندازی این اظهارات را بیان کرد 
و افزود: تیراندازان ایران با کسب ۶ سهمیه المپیک ۲۰۲۰ 
شایستگی خود را ثابت کرده اند به همین منظور با همکاری 
ادارات کل ورزش و جوانان استانها شرایطی را فراهم خواهیم 

کرد تا ورزشکاران این رشته با آرامش بیشتر تمرین کنند.
وی گفت: خرسندم که سرمربی تیم ملی یک بانوی توانمند 
و قهرمان است. مواردی توسط کادر فنی و ورزشکاران اشاره 

شد که با حمایت مسوولان ورزش کشور کمک خواهیم کرد 
تا این رشته ملی و مذهبی آرامش بیشتری داشته باشد.

سهمیه  یک  حتی  کسب  داد:  ادامه  ورزش  وزیر  معاون 
المپیک کار بسیار ارزشمند و دشواری است و خوشبختانه 
دختران تیرانداز ایران با چهار سهمیه المپیک یک رکوردشکنی 
تاریخی انجام داده اند. امیدواریم با همکاری بیشتر ادارات 
کل استانها تسهیلات خوبی را در اختیار ملی پوشان این رشته 
قرار خواهیم داد تا به امید خدا تیراندازی در المپیک هم 

موفق ظاهر شود.
کاروان ایران تاکنون ۵۲ سهمیه المپیک در ۱۱ رشته برای 

حضور در المپیک توکیو کسب کرده است.

محکومیت های فوتبالی و جریمه های سنگین پایان ندارد.  
از شفر گرفته تا برانکو، ویلموتس و برخی از بازیکنان خارجی 
هر چه توانستند از بی تدبیری مسئولان ورزش استفاده کرده 
و صدها میلیارد از جیب این مردم نجیب به غارت برند. این 
مسئولان بی کفایت ورزش واقعا چه حرفی برای گفتن دارند؟ 
آن ها چگونه می توانند عملکرد سراسر ضعیف خود را برای 
مردم توجیه کنند؟ باعث تاسف است مجلس یازدهم هم 
در برابر این همه ظلم نسبت به بیت المال دست روی دست 
بگذارد و بی تفاوت باشد. ماجرای ویلموتس و طلب دویست 
میلیاردی تمام نشده حکایت ۶۵ میلیاردی  بازیکنان خارجی 
تیم تراکتورسازی اعلام می شود. واقعا در یک مملکت چقدر 
باید بی تدبیری رخ دهد تا صدای دستگاه های نظارتی بلند 
و اقدامی در جهت استیفای حق مردم انجام گیرد؟ کجای 
دنیا با چنین مسئولان بی ملاحظه ای تا این اندازه مماشات 
می کنند؟ این بی تدبیری ها در عرصه ورزش کشور اولین 
نیست و آخرین نیز نخواهد بود اما انصافا دل آدم به درد 
می آید از این همه بی خیالی و خاصه خرجی که هزینه آن از 

جیب مردم پرداخت می شود.
متاسفانه به نظر می رسد شرایط حاضر یعنی کوتاهی عمر 
دولت کنونی و مماشات مجلس یازدهم تا پایان دوره ریاست 
آسوده خاطر  امر ورزش،  تا متولی  باعث شده  جمهوری 
از عدم استیضاح احتمالی، حوزه تحت مدیریت خود را به 
حال خود رها کند. بگذریم از اینکه مصیبت ورزش چنان 
جانگداز است که مجلس پیشین همسو نیز بارها اقدام به 
استیضاح وزیر گرفت اما در نهایت با لابی گری برخی خودی 
ها موضوع فیصله پیدا کرد و اشکالات فراوان ادعایی یک 
شبه مرتفع شد. به این وضعیت باید شرایط کرونایی کشور را 
هم اضافه کرد که باعث شده عملا ورزش تعطیل و همین 
تعطیلی، ایام کم حاشیه ای را برای وزارت مربوطه رقم بزند با 
تمام این احوال و با وجود تعطیلی ورزش باز هم مشکلات 
این عرصه از هر گوشه پیدا می شود. مشکلاتی که در شرایط 
معمول می تواند کل کابینه یک دولت را تحت تاثیر قرار دهد 
اما در کشور ما گویا ضررهای صدها میلیاردی برای آقایان 
کم اهمیت و بی مقدار است. کامپیوتر ورزش مدت هاست 
که دچار اختلال عملکرد و ضعف در برنامه ریزی است. این 
ضعف تنها منحصر به بخش فوتبال نیست بلکه کل ورزش 
و فدراسیون ها به ویرانه ای تبدیل شده که چگونگی آن پس 
از المپیک ۲۰۲۱ نمایان خواهد شد. سلطانی فر شانس آورد 
که کرونا باعث شد المپیک یک سال به تعویق افتد در غیر 

این صورت به یقین یکی از بدترین نتایج تاریخ ورزش ما در 
توکیو ۲۰۲۰ رقم می خورد. کارنامه وزیر ورزش کنونی نه تنها 
در بعد قهرمانی بلکه در بعد توسعه، ورزش همگانی، اقتصاد 
ورزش، دیپلماسی، انتخابات فدراسیون ها، مدیریت کلان و 
هزار و یک اقدام انجام شده و نشده دیگر قابل دفاع نیست.  
انفعال و عدم نظارت در همین بحث مربیان خارجی فوتبال 
باعث شد تا ده ها، بلکه صدها میلیارد تومان از پول این مردم 
به جیب دلال ها و مربیانی سرازیر شود که تقریبا هیچ کاری 
برای پیشرفت ورزش ما انجام ندادند. در واقع عرصه ورزش 
ایران برای مربیان و بازیکنان خارجی بهشت گمشده ای بود 
که هر یک از آنان تلاش کردند با ترفند دلالان خود را اینجا 
برساندند و در سایه بی تدبیری ها در کوتاه ترین زمان میلیاردها 

به جیب زده و راهی کشور خود شوند!
این مشکلات منحصر به فوتبال نبوده بلکه در فدراسیون های 
دیگر نیز کم و بیش وجود داشته اما هربار به لطایف الحیل 
روی آن سرپوش گذاشته شد تا چرخه معیوب مدیریت 
کنونی در ورزش همچنان بر مدار پیشین بگردد. هر چند این 
ضعف ها اکنون مورد کنکاش و بررسی قرار نمی گیرد اما یقین 
داشته باشید اگر کرونا اجازه بدهد و بازی های المپیک ۲۰۲۱ 
برگزار شود آنگاه تازه ابعاد واقعی پسرفت ورزش کشور طی 
سال های اخیر وضوح بیشتری خواهد یافت. اگرچه احتمالا 
آن زمان مسئولان کنونی مصدر کار نخواهند بود با این وصف 
تردید نکنید نتیجه المپیک، دستپخت این وزیر و سیستم 
حاکم کنونی خواهد بود. سیستمی که برای رسیدگی به امور 
رشته های مدال آور از جمله کشتی، هزار عذر و بهانه دارد 
اما حاضر است برای ورزشی که در آسیا هم اول نیست و 
مشکلات ریز و درشت تار و پود آن را از هم گسسته صدها 

میلیارد پول مردم را دور بریزد!

مجلس به وظیفه خود عمل کند

با توجه به ضعف های فراوان در عرصه مدیریت ورزش، 
نارضایتی افکار عمومی و قاطبه جامعه ورزش، خسارت هایی 
که از ناحیه بی تدبیری ها وارد شده و نیز پسرفت ورزش، 
شایسته است نمایندگان محترم مجلس نسبت به وظیفه 
برابر  در  همیشه  برای  یکبار  و  کرده  عمل  خود  نظارتی 
بی تدبیری های منجر به ضرر یک وزیر واکنش نشان دهند. از 
قدیم گفته اند جلوی ضرر هر کجا گرفته شود منفعت است بر 
همین اساس به نظر می رسد در راستای سروسامان دادن به 
اوضاع ورزش و ایجاد دلگرمی در میان قهرمانانی که قرار است 

در المپیک ۲۰۲۱ افتخار آفرینی کنند
برکناری  اقدام می تواند  این  اقدام درخوری صورت گیرد. 
عوامل پسرفت در ورزش و تزریق خون تازه در رگ های این 
عرصه باشد. باور کنید این  ورزش و اوضاع نا به سامان آن به 
شوک بزرگ نیاز دارد. شوکی که تکلیف مدیریت کلان آن را 
روشن کند. اینجا قحط الرجال نیست و یقینا هرکس دیگری 
که مسئولیت ورزش کشور را بر عهده بگیرد بهتر از حال حاضر 

مدیریت خواهد کرد...

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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مهدی تیموری

 سردبیر

به کارگردانی اصغر فرهادی؛

»درباره الی« و »جدایی نادر از 
سیمین« در فهرست ۱۰۰ فیلم

 برتر جهان
دو فیلم »درباره الی« و »جدایی نادر از سیمین« به کارگردانی 
»اصغر فرهادی« به فهرست ۱۰۰ فیلم غیرانگلیسی زبان برتر 

تاریخ سینما راه یافتند.
دکترای  مدرک  با   )Molly Pennington( پنینگتون  مولی 
مطالعات نقادانه و فرهنگی با تمرکز با فیلم و سیاست از 
دانشگاه پیتسبرگ، با استفاده از اطلاعات جمع آوری شده 
توسط نشریه استکر )Stacker( درباره فیلم های بین المللی، 
فهرستی از برترین فیلم های جهان در این حوزه تهیه کرده است؛ 
شرط حضور فیلم ها در این فهرست این بود که کارگردان آن 
غیرآمریکایی بوده و زبان اصلی آن چیزی به غیر از انگلیسی 
باشد. دو فیلم درباره الی و جدایی نادر از سیمین ساخته اصغر 
فرهادی در کنار شاهکارهای کارگردانانی چون اینگمار برگمان به 

این فهرست راه یافتند.  
درباره الی )About Elly( چهارمین فیلم فرهادی و محصول سال 
۲۰۰۹ است. این فیلم داستان روابط میان طبقه متوسط ایران را 
بازگو می کند. درباره الی در پنجاه و نهمین جشنواره بین المللی 
فیلم برلین برنده جایزه خرس طلایی بهترین کارگردانی شد. 
این فیلم در بیست و هفتمین دوره جشنواره فیلم فجر نامزد 
دریافت ۱۰ جایزه شد و سیمرغ بلورین بهترین کارگردانی را برد. 
درباره الی همچنین نماینده ایران در بخش بهترین فیلم خارجی 

هشتاد و دومین جایزه اسکار نیز بود.    
جدایی نادر از سیمین )A Separation( پنجمین اثر سینمایی 
اصغر فرهادی است که در سال ۲۰۱۲ جایزه اسکار بهترین فیلم 
غیرانگلیسی زبان را از آن خود کرد. این درام ۱۲۳ دقیقه ای 
داستان طلاق یک زوج متعلق به طبقه متوسط و مشکلاتی 
که با استخدام پرستار برای مراقبت از پدر بیمار نقش اول مرد 

داستان ایجاد می شود را بازگو می کند.
جدایی نادر از سیمین علاوه بر دریافت اسکار، در شصت و 
یکمین دوره جشنواره بین المللی فیلم برلین نیز جایزه خرس 
طلایی برای بهترین فیلم و جایزه خرس نقره ای برای بهترین 
بازیگر مرد و بازیگر زن را برد.  این فیلم همچنین برای اولین 
بار در تاریخ سینمای ایران، به فهرست نامزدهای اسکار بهترین 

فیلمنامه نیز راه یافت.
شهر خدا )۲۰۰۲( به کارگردانی فرناندو میرلس، سینما پارادیزو 
)۱۹۸۸( از جوزپه تورناتوره، فرشته آبی )۱۹۳۰( ساخته جوزف 
پرسونا  پاولیکوفسکی،  پاول  از   )۲۰۱۳( آیدا  اشترنبرگ،  فون 
)۱۹۶۶( و توت فرنگی های وحشی )۱۹۵۷( از اینگمار برگمان، 
چشمان بدون چهره )۱۹۶۰( ساخته جورج فرانژو، سولاریس 
)۱۹۶۲( آندری تارکوفسکی، زندگی دیگران )۲۰۰۶( از فلوریان 
آفونسو  به کارگردانی  رُما )۲۰۱۸(  هنکل فون دونرسمارک و 

کوارون از دیگر شاهکارهای حاضر در این فهرست هستند.

جهان سینما

مدیرکل میراث فرهنگی عنوان کرد؛

افزایش میزان اشتغال صنایع دستی اصفهان در دوران کرونا 

مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
اصفهان گفت: میزان اشتغال صنایع دستی این استان 
در دوران کرونا با ایجاد کارگاه های خانگی افزایش یافته 

است.
به گزارش دنیای هوادار به نقل از ایرنا، فریدون الهیاری 
روز گذشته با ذکر این مسئله افزود: هنرمندان صنایع 
دستی به دلیل قرنطینه خانگی و تعطیلی بخش های 
مختلف اقتصادی، کارگاه های خانگی ایجاد و با توجه به 
توانمندی شخصی اقدام به تولید محصولات این حوزه 

کرده اند.
وی بیان  کرد: آمار شاغلین جدید و میزان تولید آن ها 

جمع بندی نشده اما میزان تقاضا برای تسهیلات بانکی و 
درخواست های آنان، توسعه فعالیت ها را نشان می دهد.

وی با بیان اینکه بازار کار این حوزه در دوران پساکرونا 
برخوردار است، تصریح کرد: میراث  اهمیت خاصی  از 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری اصفهان به همراه 
فعالان این حوزه در حال برنامه ریزی برای بازاریابی و 
تولیدات صنایع دستی  به روش های مختلف  عرضه 

اصفهان است.
مدیرکل میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
اصفهان یادآور شد: بارزیابی الکترونیکی، افزایش نقش 
عرضه کالا در بازارهای بین المللی و تقویت تجارت 
الکترونیک در این حوزه باید از هم اکنون برنامه ریزی تا 

در دوران پساکرونا از فرصت ها استفاده شود.
وی اضافه  کرد: حراجی آثار فاخر صنایع دستی اصفهان 
به عنوان برنامه جدی و موثر در دروان کرونا و پسا کرونا 
جهت توسعه و رشد فعالیت در این عرصه دنبال می شود.
وی به بازار نابسمان صنایع دستی در دوران کرونا اشاره 
کرد و گفت: به دلیل اینکه صنایع دستی به عنوان کالای 
لوکس مطرح وشرایط اقتصادی مردم نابسمان و بازار 
گردشگری تعطیل است، عرضه آن کاهش کاهش یافته 

و هنرمندان با مشکلات اقتصادی روبرو شده اند.
در سال گذشته ۴۵۰ هزار گردشگر  الهیاری  به گفته 
خارجی و ۲ میلیون و ۸۰۰ هزار نفر مسافر داخلی در 
نوروز به اصفهان سفر کردند ولی امسال این بازار تطعیل  

شدکه بر بازار صنایع دستی اثر زیادی را به دلیل فروش 
های چمدانی داشته است.

وی تلاش برای حفظ کارگاه ها و کمک به معیشت 
و  اعلام کرد  نهاد  این  برنامه های  از  را  هنرمندان 
اظهارداشت: وام بانکی برای هنرمندان پیش بینی شده 
که به دنبال رفع موانع و عرضه تسهیلات ارزان قیمت 
هستیم و درسطح اصفهان نشستی با مدیریت استان 
برای کمک به این دسته از افراد انجام شده تا با حمایت 

اعتبارات و ظرفیت منطقه به این افراد کمک شود.
وی بهره گیری از ظرفیت صنایع بزرگ و بانک ها برای 
کمک به بخش صنایع دستی با خرید تولیدات هنرمندان 
این حوزه را از پیشنهادات مطرح شده برای حفظ کارگاه ها 
و حمایت از این قشر بیان کرد و افزود: در شرایط سخت 
اقتصادی و نیاز به حفظ بازار صنایع دستی مشارکت 

دیگر بخش ها لازم است.
بیش از ۷۰ هزار هنرمند صنایع دستی در استان اصفهان 
فعالیت می کنند که در چهار سال گذشته ۴۰ هزار نفر 

شناسائی و شناسنامه دار شدند.
از ۶۰۲ رشته صنایع دستی شناسایی شده در دنیا ۲۹۹ 
مورد مربوط به ایران و از این تعداد ۱۹۶ رشته مربوط 
به استان تاریخی و هنرپرور اصفهان است که تاکنون 
۴۰ هزار نفر شاغل در این بخش ساماندهی شدند با 
احتساب خانواده های این افراد معیشت حدود چهار 

میلیون نفر به صنایع دستی گره خورده است.

میراث فرهنگی

در  که  است  چیزی  نخستین  احتمالا  جلو«  به  رو  »فرار 
مواجهه با »مسعود سلطانی فر« -وزیر ورزش- به ذهنمان 
خطور خواهد کرد. »کمدی سیاه«، »گروتسک«، »سنگِ پای 
فلان جا« و... هم در مراتب بعدی! چرا که ایشان به صراحت 
بیان کرده اند:»مردم مطمئن باشند که در راستای مقابله با 
فساد در ورزش با متخلفان یا متخطیان این ماجرا ]رسوایی 

ویلموتس گیت[ برخورد لازم انجام می شود«!
درست در میانه های خردادماه سال جاری بود که »مهدی 
تاج« با حضور در یک برنامه تلویزیونی رسما اعلام کرد »مارک 
ویلموتس« گزینه تحمیلی از سوی »مسعود سلطانی فر« 
بوده؛ آن هم به پیشنهاد »مرکز فرهنگی ایران-هلند« که در 
سال 1395 توسط شخص سلطانی فر به عنوان یک مرکز 
خصوصی برای معرفی سفال و چرم ایران به مردم هلند 
افتتاح شد! البته روابط عمومی و برخی از رسانه های وابسته 
به وزارت ورزش هم از هیچ تلاشی برای القای این مسئله که 
»مارک ویلموتس صرفا پیشنهادی از سوی وزارت برای بررسی 
فدراسیون بوده« دریغ نکردند اما خب به قول معروف:»شما 
هم بگویید وزیر فقط توصیه کرده، ما هم می گوییم توصیه 

بوده؛ خوبیت نداره... واردی که؟!« 
بر احدی پوشیده نیست که مسعود سلطانی فر از جمله 
مخالفان اصلی و سرسخت »کارلوس کی روش« در زمان 
هدایت وی بر تیم ملی بود که یک تنه تمام قوا از صدا و 
سیما و مجریان ورزشی تا راهبران رسانه ای و رادیو ورزشی اش 
را بسیج کرد تا شبانه روز بر طبل »ضد کی روش« بکوبند )به 
این ها اضافه کنید حذف عجیب عادل و نود از کنداکتور 
شبکه ۳(؛ آن ها به خوبی سوار موجِ نزاع میان کارلوس 
آقای  و  موزامبیکی«(  »دلال  خودشان  زعم  )به  کی روش 
دیپلم رَدی )به زعم خودشان »پروفسور برانکو«( شدند که 
متاسفانه در این مسیر با حمایت اکثریت هواداران متعصب 
پرسپولیسی که بخش عظیمی از فوتبالدوستان در جامعه را 
به خود اختصاص می دهند مواجه شدند. خلاصه که همه 
چیز از جمله آن اشتباه تاریخی در دیدار نیمه نهایی جام 
ملت های آسیا مقابل »ژاپن« دست به دست هم داد تا یکی 
از ننگین و سیاه ترین کودتاهای خزنده تاریخ ورزشی کشور 
به ثمر برسد! می توانید صرفا به راحتی آب خوردن با برچسب 
»توهم توطئه« از این گزاره ها عبور کنید اما باکی نیست. چرا 
که ما شفاف و واضح به یاد داریم که سخنگوی رسانه ای آقای 
وزیر در زمان وقت - مازیار ناظمی- صحبت از »به صف بودن 
بزرگان جهان فوتبال نظیر ژوزه مورینیو، یورگن کلینزمن، زین 
الدین زیدان و... برای تکیه بر نیمکت داغ تیم ملی« می کرد 
اما نهایتِ توانشان آوردن یک بلژیکی بیکار و بی کارنامه بود؛ 
ویلموتسی که کارش را با کلیدواژه مبتذل »فوتبال هجومی« 
)برآمده از پروپاگاندای رسانه ای امثال »مهدی رستم پور«( 
آغاز کرده بود، به جایی رسید که تیم و کشور را ترک کرد و 

بیخیال تمرینات و اردوها شد و یک روز پایش در ترکیه و روز 
دیگر در آن سوی دنیا، سخنش یک کلام بود؛ اینکه:»تا پولم 
را ندهید، لیست تیم ملی را اعلام نمی کنم« این افتضاح تا 
چند روز پیش از بازی حساس با »عراق« ادامه داشت که در 
آخر منجر شد به آن نمایش ضعیف و شکست مقابل این 
رقیب دیرینه و در نتیجه کشیده شدن کار تیم ملی به اما 
و اگر در صعود به مرحله مقدماتی جام جهانی! نهایتا اینکه 
محض اطلاع آقایان »مهدی رستم پور« و امثالهم، خروجی 
کارنامه این »مربی فدراسیون محور« )!( چیزی نبود جز یک 
پیروزی درخشان، هیجان آور و تماشاگرپسند و البته ارائه 
یک »فوتبال هجومی« مقابل »کامبوج« که البته انصافا کمی 
گران درآمد؛ در واقع چیزی حدود 213.200.000.000 تومان از 
سرمایه عمومی آب خورد که بیانگر ضعف و عدم شناخت 
آقایان از پتانسیل های موجود در کشورمان بوده؛ چرا که اگر 
تمام هم و غمتان پیروزی پرگل مقابل کامبوج بود نیازی 
به این همه ریخت و پاش نبود و همان »ابرام چرخی« 
خودمان هم بدون کوچکترین چشمداشتی از پسش بر می 
آمد! در آخر اگر دیدید همین آقایان که تا دیروز از مدح و 
نمایش هجومی  ویلموتس در تیم های قبلی اش می گفتند 
و حالا در نقش منتقد و مصلح ظاهر شده اند و یا جناب 
وزیر سخن از خصوصی سازی سرخابی ها یا ورود زنان به 
ورزشگاه سخن گفت، چندان حیرت زده نشوید؛ خلاصه که: 

آآآآآآآآ مشتی ماشاالله...

حرف آخر

قدم بعدی: خصوصی سازی سرخابی ها در »نشریات«!

»مشتی ماشاالله«


